
Bilag 2 
 
Evaluering af borgermødet om forslag til lokalplan for ”Ørnevej” tirsdag den 6. september 
2005, kl. 19-21 på Frederikssundsvejens Skole, Frederikssundsvej 77. 
 
28 borgere var mødt frem til mødet. 
  3 politikere var mødt frem til mødet. 
20 afleverede det fremlagte evalueringsskema efter borgermødet.  
 
1. Jeg deltager i borgermødet, fordi jeg:  
  
15 ønskede information om planforslagene 
  8 ville komme med forslag og/eller kommentere planforslagene 
  4 ønskede at møde og diskutere med Borgerrepræsentationens politikere 
  0 arbejdede med byplanlægning/har en professionel/faglig interesse 
  2 andet - 1. bor på Uglevej, 2. repræsenterer daginstitutionen 
 
 
2. Jeg har hørt eller læst om borgermødet via:  
 
10 annonce eller artikler i pressen 
14 den udsendte folder 
  6 udstillingen om planforslagene 
  0 Plan & Arkitekturs hjemmeside om planforslagene 
  3 lokalråd 
  0 politisk parti 
  2 interessegruppe 
  3 familie/venner/bekendte 
  3 andet – 1. opslag i opgang, 2. lokalplanforslaget/Kvarterløft NV, 3. information fra                  
Frederikssundsvejens Skole 
 
 
3. Hvad syntes du om borgermødet: 
 
  2 meget tilfreds 
  8 tilfreds 
  5 neutral 
  3 utilfreds 
  1 meget utilfreds 
 
 
4. Hvad var godt: 
 

• politikernes tilkendegivelse af behovet for flere (bl.a. offentlige) midler 

• præsentation/debat/ægte dialog med mange forskellige argumenter 

• politikernes tilstedeværelse 

• mere information 
 

5. Hvad kan gøres bedre: 
 

• intet nyt i forslaget/kun en skitse 

• indholdet 

• mere fokus på konkrete ting, så det bliver klarere, hvad der skal tages stilling til 

• usikkerhed for, om kommentarer og ønsker bliver taget med 

• bekymringer ytret på 1. møde er ikke tænkt med i 2. møde 


